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potřeboval bych prosím nějákou teorii ohledně nákupu-provozu 4kolky na firmě.Navrhl jsem majitelce
aby se koupila 4kola(nová) na firmu.Jsme SROčko,plátci DPH.Nákup,proplacená dan zpátky,odpis
3roky(snad se nepletu),v TP samozřejmě uvedená firma tomu rozumím,ale nevíme- -zda to projde u
účetní a případné kontroly,obstojí argument uklid sněhu???Dvůr firmy cca 600m ctver,  uklid v zimě
vysokozdvih s radlicí. -co kniha jízd,musí k tomu být-nemusí?Máme dodávky a OA,vše jako referentské
vozy,na něco ji vedeme   na něco ne už takhle,s tím souvisí zda by se nějak musely rozlišovat soukromé
kilometry,a pracovní.  Jak kdo dokáže že jsem soukromě,a že zrovna nevezu faktury,nebo zboží
zákazníkovi?? -za další nebude problém,když k tomu bude pár lístků na benzín za rok,ale fyzicky to
samozřejmě   sežere Xkrát tolik,protože 99% km bude soukromých a ty si zaplatím za svoje peníze??
Třeba se obáváme zbytečně,ale chci aby to bylo"čistý" a nevyvolat žádný zbytečný problém,nebo
potíž,ale když mi třeba zákazníci vypráví jak na cukrárnu koupí motorku a nikdo to nikdy neřešil,tak si
nemyslím že by 4kola s radlicí a příslušenstvím na výrobně-dopravní firmě nemusela být problém. Děkuji
za vaše zkušenosti :-DD
mariodevil 22.10.2017 17:27:38

Dej si to jako půjčovnu za 1000kč na den, za rok 5x půjčeno, servis 20tis a kilometry
bez omezení. Výdělek žádný, náklady velký. Tahle rada byla popsána na FB :-DD
Richard.cz 22.10.2017 17:30:10

Hele a tyhle věci bys fakt chtě probírat tady veřejně na fóru???
Bob9 22.10.2017 18:01:37

Richarde děkuji za osvětu.Musí se tady ke všemu psát-"kokotiny neodepisovat prosím?"
Aluman 22.10.2017 18:13:52

Bob9>  Při případné kontrole, musíte být schopni zdůvodnit vlastnictví čtyřkolky ve
firmě, úklid dvora 600m2 je myslím dostatečně pádný důvod, proti kterému nemůže
správce daně nic namítat. Nebudete první ani poslední firma, která má čtyřkolku ve
firmě, není na tom nic špatného a nevidím důvod, proč by se to nemohlo veřejně
probírat na foru.
Richard.cz 22.10.2017 18:31:01

Aluman> inu proč ne, vždyť přece všetci kradnú...
mariodevil 22.10.2017 19:40:24

No, tak já Babiše nevolil ani jednou a stát neokrádám, jenom mu nedávám vše.
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Bob9 22.10.2017 20:02:24

twl co je to za řeči?Za 20 let u firmy nedostal ani jeden zaměstnanec korunu
bokem,neprodala se jediná položka bez papíru,neodepsala se navíc ani záclona,jsme
poctivý až jsme blbý,takže kecy o kradení mě zvednou ze židle. Navíc můj návrh je
naprosto v souladu se zákonem,chtěl jsem jen vědět,jak je to s knihou jízd,benzín,a
věcma kolem.Když nemám nic k tématu,tak čtu a nepíšu za každou cenu...
mariodevil 22.10.2017 20:38:08

Bob9> Pardon ,se omlouvám za příspěvek psaný s nadhledem. Když chceš relevantní
odpověď, tak se informuj přímo u zdroje, finančním poradcem počínaje a finančním
úřadem konče. Nazdar
Palcacek 22.10.2017 20:51:27

Mužeš si ji klidně na firmu koupit a nepotřebuješ nic vysvětlovat.Je to normální
dopravní prostředek.Někdo si koupí osobní auto,někdo dodávku,někdo motorku,někdo
čtyřkolku,někdo kolo.Pokud jsi plátce DPH musíš vézt knihu jízd.Pokud ji budeš
používat na soukr.učel tak už je to složitější,náklady na opravy se odečítají procentama
a odpočet taky,to už je na daňového poradce.
HanzGrizzly 23.10.2017 06:59:06

Přesně jak píše Palcacek. Ja mám quad napsaný na firmu a účetně ho moje účetní vede
nějak ve stylu propagace firmy - reklama |Musel bych se jí zeptat jak to tam přesně je.
Bob9 23.10.2017 14:39:43

Diky kluci :-DD JJ,propagace firmy,uklid snehu.Na zlutou RZ pry neni silnicni dan.Odpis
by mel byt tri roky,nekdo rika 4,vetsina 3 roky.Ale kniha jizd nekdo rika ano,nekdo
ne.Nebyl by to.samozrejme problem ji vest,a kilometry jsem schopen dolozit vsechny
jako firemni.Pujdu za ucetni,az bude cas,a uvidim jak se.bude tvarit.
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